
ZŠ TÁBORSKÁ PODPORUJE SPORT V PRAZE

Právě začalo jaro a tím skončila druhá sezona běžkování ve Ski parku Velká Chuchle. Naše škola si  
nemohla nechat ujít příležitost a celou zimu na běžkařský okruh chodila téměř pravidelně. Někteří 
žáci se s běžkami teprve seznamovali, jiní si své dovednosti zdokonalovali. K tomu nám pomáhali 
milí a vstřícní instruktoři. Zažili jsme pády, úspěchy, hodně legrace a pro každého to byl zajisté 
velký zážitek a nezapomenutelná běžkařská zkušenost. 
Na konci lyžařské sezony proběhla na Magistrátu hl. města Prahy tisková konference. Naše škola 
spolu  se  ZŠ  Chuchle  byly  jako  jediné  ze  všech  zúčastněných  škol  vybrány,  aby  pomohly 
vyhodnotit, jak projekt ve Velké Chuchli dopadl. Tiskovou konferenci navštívila také známá česká 
běžkyně na lyžích Kateřina Neumannová, která je spoluorganizátorkou celého projektu. Za naši 
školu hovořila paní učitelka Petra Harenčáková, která využila svůj prostor především k poděkování 
za vynikající možnost, jak zvýšit zájem dětí o běžkování. Učitelé i děti ocenili hlavně zábavnou 
formu vedení výcviku zkušenými instruktory a možnost běžkovat v Praze. Na závěr nezapomněla 
přidat přání, aby i příští rok tento projekt pokračoval a tak se děti mohly na lyžařském oválu nejen 
vyžít, ale i zdokonalit své lyžařské dovednosti.  Doufejme tedy, že se její přání splní a proto se 
budeme příští rok těšit na nové zážitky.
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